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Wtociawek, 30. 11.2015r,

Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wlocfawek

Zwracam siq do Pana Prezydenta o informacjq, czy przeprowadzony

zostat jesienny przeglqd chodnik6w ze szczeg6lnym uwzglqdnieniem ich stanu
po przeprowadzonych r6inego rodzaju inwestycjach drogowych. Mieszkaflcy
zwracajq te2 coraz liczniejsze uwagi dot. uszkodzed chodnik6w przez

indywidualnych uiytkownik6w poszczeg5lnych nieruchomoSci. Wydaje siq,2e
iaden przepis nie stoi na przeszkodzie, ieby Stra2 Miejska w ramach patroli
miala tak2e obowiqzek notowania takich zdarzed i zglaszania ich do
odpowiadajqcych za stan chodnik6w id169.
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